
Základní škola Horní Kruty, okres Kolín 
 

Zápis č. 5 
z jednání školské rady ze dne 13.10.2010 

 
Přítomni:  
 
- členové školské rady: Ing. Jitka Hervertová, Antonín Moravec, Mgr. Ivana Divišová,Vladimír Froněk, 
Jaroslav Batelka  
- omluvena: Vladimíra Drahotová 
- přizvaný host: PaedDr. Dana Oplová 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Seznámení s programem a jeho schválení 
3. Kontrola úkolů z minulého jednání školské rady 
4. Projednání a schválení výroční zprávy o činnosti základní školy, případně projednání dalších 

materiálů předložených ředitelkou ZŠ 
5. Projednání informací od jednotlivých členů školské rady 
6. Závěr 

 
Návrh programu byl schválen, jednání školské rady probíhalo dle stanovených bodů.  
Kontrola plnění úkolů z minulé školské rady: 

- požadavek na vybudování parkoviště před budovou základní školy – pozemek není 
v majetku obce, ale je církevním majetkem – nelze proto prostranství použít pro 
vybudování parkovacích míst 

- oprava vývěsek na chodníku proti obecnímu úřadu – vývěsky byly opraveny, je 
potřeba pouze opatřit vývěsky vhodnou výplní a budou připraveny pro opětovné 
používání. 

Použití finančních prostředků přidělených na opravy z rozpočtu obce: nová dlažba před 
hlavním vchodem do budovy školy, včetně nové izolace a terénních úprav (konečná kalkulace 
nakonec překročila plánovaný rozpočet), úpravy interiéru v prostoru tělocvičny – zatím 
provedena část, musí se ještě dokončit. 
 
K dalšímu bodu jednání byla vyzvána paní ředitelka školy, která předložila školské radě 

k projednání výroční zprávu o činnosti základní školy za školní rok 2009/2010. Se zprávou se 
seznámili všichni členové školské rady, nikdo neměl námitky ani připomínky. Výroční zpráva byla 
schválena všemi hlasy přítomných členů školské rady. Dále paní ředitelka předala členům školské 
rady informaci o Sdělení České školní inspekce k hodnocení Školního vzdělávacího programu 
Základní školy Horní Kruty. Doporučené úpravy týkající se identifikačních údajů, charakteristiky 
školy a hodnocení žáků již byly doplněny. Údaje o výsledcích inspekční činnosti, včetně provedených  
nápravných opatření jsou mj. i součástí schválené výroční zprávy o činnosti základní školy.  
  

Dalším bodem programu bylo projednání informací od jednotlivých členů školské rady. Ing. 
Hervertová upozornila na nutnost nového jmenování členů školské rady za obec v případě, že po 
volbách do obecního zastupitelstva dojde ke změně členů zastupitelstva (nyní jsou zástupci obce pan 
Froněk a pan Batelka). Jiné připomínky ani návrhy nebyly předloženy. 
  

Nejbližší jednání školské rady by mělo proběhnout nejpozději do konce února, kdy rada 
projedná návrh rozpočtu a vyjádří se k rozboru hospodaření školy.  
  

Po projednání všech bodů programu bylo jednání školské rady ukončeno.  
 
V Horních Krutech dne 13.10.2010 

 Ing. Jitka Hervertová 
 předseda školské rady 


